
Protok6t sporzqdzony z posiedzenia Komisji Bud2etu i Finans6w w dniu 20

marca 2019 r.

Posiedzenie komisji rozpoczqlo siq o godz.16:00 a zakoriczyto o godz'20:20

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocno6ci obrad'

otwarcia posiedzenia komisji dokonala jej przewodniczqca Pani Ewa Mak6wka.

w oparciu o zatqczonq listq obecno6ci stwierdzila ,2e posiedzenie komisji jest

orawomocne.

2. Przyjqcie porzqdku posiedzenia'

Przewodniczqca komisji zaproponowala przyjqcie porzqdku obrad jak w

otrzymanych zawiadomieniach o posiedzeniu.

skarbnik Gminy Pan Jaroslaw Jeziorowski zaproponowat wlqczenie do porzqdku

obrad zmian wieloletniej prognozy finansowej gminy Bolestawiec na lata 2019-

2032 oraz przesuniqcie punktu 5,13,1,4 przed zmianami w bud2ecie gminy pkt 4,

poniewa2 te projekty uchwal majq wptyw na proponowane zmiany w bud2ecie'

przewodniczqca Komisji poddaje pod glosowanie porzqdek posiedzenia komisji

tqcznie z przesuniqciem punkt6w: 5,13 i 14 oraz wprowadzeniem

dodatkowego punktu do porzqdku obrad zmiany wieloletniej prognozy

f i na nsowej gm i ny Boleslawi ec n a lata 2019 -2032.

W wyniku gtosowania porzqdek obrad zostaf przyjqty jednogto5nie'

3. Przyjqcie protokotu z poprzedniego posiedzenia komisji'

Protok6l bytwyto2ony do wglqdu i przekazany drogq elektronicznq i zostal

przyjgty bez zmian jednogloSnie.
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4. Wydanie opinii na temat projektu uchwafy w sprawie zasad i trybu udzielania

dotacji z bud2etu Gminy Bolestawiec na prace konserwatorskie i roboty

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytk6w.

Skarbnik Gminy omawia projekt uchwaly,kt6ry radni otrzymali na pi6mie.

Informuje, 2e sotectwo w Boleslawcu przeznaczyto fundusz solecki i pieniqdze z

SKR na remont ko6ciola i aby mo2na realizowai to zdanie i rozliczyi dotacjq

musi byi podjqta uchwaia o zasadach itrybie udzielania dotacji do zabytk6w

wpisanych do rejestru zabytk6w.

Radny Maciejewski pyta czy w planie wydatk6w jest ujqty remont koSciota w

Boleslawcu .

Skarbnik odpowiada,2e jest zapisana kwota 38 13,90 zt z funduszu soleckiego i

27 468,00 zt ze Sp6ldzielni K6lek Rolniczych.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za wydaniem opinii pozytywnej na temat
przed miotowej uchwaty.

W drodze glosowania wydano opiniq pozytywnq jednogto6nie.

5. Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie okre5lenia warunk6w i

trybu finansowania zadania wtasnego Gminy Boleslawiec w zakresie sprzyjania

rozwojowi sportu.

Skarbnik Gminy omawia proponowanq uchwatq informujqc,2e Klub sportowy

HETMAN Zd2ary ubiega siq o dofinasowanie w wysoko5ci 30 000 zi z innej

instytucji na utrzymanie klubu .Aby pozyskai Srodki wymagany jest wktad

wtasny .Zeby gmina udzieliia takiej dotacji dla klubu na wktad wfasny, a w tym

przypadku jest to kwota 5 000 zi musi byi podjqta uchwala z ustawy o sporcie,

a nie o wolontariacie i po2ytku publicznym stqd ten projekt uchwaly .

Przewodniczqca komisji otwiera dyskusjq
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Radny Kolodziej pyta czy ta uchwaia robiona jest pod Hetman czy mogq z niej

korzysta6 inne kluby sportowe.

Pani W6jt odpowiada,2e kluby sportowe tak samo traktowane sq jak szkoty.

Pani w6jt -Ten projekt uchwaly nie dotyczy tylko Hetmana.Pani w6jt chce

pom6c ka2demu klubowi sportowemu r6wnie2 w szkotach.

Radna Olejnik-Janas pyta jak kiedy6 byty dzielone Srodki.

Przewodniczqcy Rady odpowiada, 2e ptacono za rachunki przedstawiane przez

kluby sportowe .RlO to zakwestionowato dlatego uchwata o przyznawaniu

stowarzyszeniom.

Przewodniczqcy Rady pyta czy zarzqd Baszta wiedzial ,2e jest taka mo2liwo5i

dofinansowania .Zaznacza 2eby traktowai kluby sportowe na r6wni.

Radna MaSlanka Alina pyta czy tylko na 5 000 zt dla Hetmana.

Skarbnik odpowiada, 2e na tq chwilq tylko Hetman ale inne kluby mogq

korzystai na podstawie tej uchwaiy o sporcie jak majq zapisanq dziatalno6i

sportowE w statucie.

Radna Ma6lanka Alina pyta jak traktowai Kolo Gospodyri, kt6ra ma w statucie

zapis rekreacja i sport.

Radny Kolodziej - proponuje aby nie rozbijai kwoty na kilka klub6w i zmienii
zapis w uchwale w 5 1 ust.2 i zamieniajqc stowo w szczeg6lno5ci na sfowo

wytqcznie kluby sportowe w oparciu o ustawe o sporcie.

Przewodniczqca komisji zarzqdza gtosowanie i pyta kto jest za wydaniem

pozytywnej opinii projektu uchwaly w sprawie okreSlenia warunk6w i trybu

finansowania zadania wtasnego gminy w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu

wraz ze zmianq zapisu w szczeg6lnoSci na wylqcznie w 51 uchwaty.

W drodze gtosowania wydano opiniq pozytywnq jednoglo5nie
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7. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie dotacji celowej dla

Gminnego O6rodka Kultury w Bolestawcu na zakup sprzqtu muzycznego.

Skarbnik Gminy- Celem tego projektu uchwaty jest realizacja funduszu

soleckiego wsi Zd2ary .

Rada Solecka przeznaczyla pierwotnie 7 500 zt; aktualnie ptzeznacza 10 000 na

zakup instrument6w muzycznych zf dla orkiestry w Zd2arach.

Gmina przeka2e te 10 000 zl w formie dotacji dla GCK, kt6ra bqdzie realizowa6

O ten zakup i bqdzie to na ich stanie.

Przewodniczqca Komisji- dla orkiestry w Chr65cinie nie bylo dotacji.

Skarbnik odpowiada,2e sprzqt dla orkiestry jest w Gminnym Centrum Kultury.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie

dotacji dla GCK na zakup instrument6w muzycznych.

W drodze glosownia wydano opiniq pozytywnq jednogto5nie.

8. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie

gminy na rok 2019.

Skarbnik Gminy omawia proponowane zmiany w bud2ecie gminy .

W pierwszej kolejno6ci omawia dochody kt6re na skutek wprowadzonych

zmian zwiqkszyty siq o t63 162,56 zt do kwoty 77 IO4 976,99 ztotych .

Skarbnik informuje, 2e jest zwiqkszenie wydatk6w majqtkowych na

przebudowq d169. Jest to droga Zdzary - Podjaworek ,Wiewi6rka .

W6jt Gminy informuje, 2e w Zd2ary- Podjaworek to bqdzie asfalt. Jest to
dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy D169 Lokalnych .Nie

wiemy czy te Srodki sE pewne bo nie ma pisma. Bazujemy na informacji z listy

ostatecznej rankingowej .lnformacja o przyznanych 6rodkach ma siq ukazai do

kofca marca br. W momencie otrzymania dotacji i podpisaniu umowy to kwota

245 OOO zapisana na drogq w Zd2arach mo2e byd przeznaczona na inne zadania.
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Skarbnik Gminy informuje,2e musi byi tOO% zabezpieczonych Srodk6w w

bud2ecie gminy w momencie otrzymania dofinansowania.

Skarbnik Gminy informuje o planowanej wymianie o6wietlenia ulicznego z

rtqciowego kt6rego w gminie jest najwiqcej i sadowego na ledowe

energooszczq0 n e.

Plan wymiany jest rozlo2ony na 5 lat. Na jeden rok planuje siq przeznaczyi

70 000 do 100 000 zl .Przed podjqciem tej decyzji zostafa przeprowadzona

analiza punkt6w oiwietleniowych w gminie przez sp6lkq oSwietleniowq i

dokonane wyliczenia -koszty przed i po modernizacji w rozbiciu na

poszcze96lne miejscowoSci. Jest to jeszcze weryfikowane. Rtqciowych jest

najwiqcej 277 .\Nykaz w zalqczeniu.

Na podstawie tego kosztorysu sq widoczne oszczqdnoSci i Swiatlo bqdzie catq

noc. W nocy przygaszane stwierdza w6jt gminy.

Oprawa pojedyncza ledowa z monta2em to koszt t2O0 zl plus podatek VAT

tJ.1476 zl .Wymiana na koszt gminy.

W6jt gminy informuje,2e przed podjqciem decyzji o wymianie ofwietlenia w
pierwszej kolejnoSci wszystkie wyliczenia koszt6w.

Radny Kotodziej pyta do kogo bqdq te lampy nale2e6 skoro gmina ponosi koszty

wymiany.

W6jt odpowiada, 2e do Sp6tki O6wietleniowej .

W6jt informuje,2e nie ma mo2liwoSci pozyskania dofinansowania na to zadanie.

Wymiana ze Srodk6w gminy.

Skarbnik- Jeste6my udziatowcami w sp6tce oiwietleniowej to jest dla nas

korzystne. Mo2emy np. bra6 udzial w posiedzeniu sp6lki.

Przewodniczqcy Rady - W ciqgu kadencji wymieni6 cate o6wietlenie na ledowe.

Przewodniczqcy proponuje zweryfikowai dane przedstawione przez sp6tkq

o6wietleniowq.Pyta dlaczego w Mieleszynie jest najwiqcej opraw rtqciowych i

sa oszczqdnoSci.

Skarbnik jest za tym aby ten program wymiany oSwietlenia ruszyt na miarq

posiadanych Srodk6w bud2ecie.Nastqpnie skarbnik przedstawia plan wydatk6w
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jednostek pomocniczych gminy w ramach Funduszu soteckiego na rok 2019

kt6ry stanowi zalqcznik do protokofu.

Przedstawia zadania inwestycyjne ,kt6re doszly jako nowe tj. przebudowa drogi
w Mieleszynie kt6ra ma najwiqksze szanse na dof ina nsowa n ie, budowa sieci

wodociqgowej drugi etap w Mieleszynie na projekt ll etapu,adaptacja
pomieszczenia w budynku OSP Gola na chlodniq,zakup komputerowych stacji

roboczych na stanowiska pracy w Urzqdzie Gminy,adaptacja i doposa2enie

czqSci budynku w szkole w Bolestawcu na pomieszczenie stol6wki i kuchni,

modernizacja o5wietlenia.

Skarbnik przystqpuje do omawiania wydatk6w w zmianach w bud2ecie

gminy,kt6re zmniejszyty siq o 159 39 zl,a zwiqkszyly o 933 226,07 zl i po

zmianach wynoszq 17 316584,O7

Nastqpnie skarbnik gminy omawia poszczeg6lne zatqczniki zmian w bud2ecie

sta nowiqce zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqca komisji poddaje proponowane zmiany w bud2ecie pod

glosowanie i pyta kto jest za pozytywnq opiniq.

Komisja w drodze glosowania wydafa opiniq pozytywnq jednogto5nie.

9.Wydanie opinie na temat projektu uchwaty w sprawie zmiany wieloletniej
prognozy finansowej Gminy Boleslawiec na lata 2019-2032.

Skarbnik gminy om6wit proponowane zmiany wieloletniej prognozy finansowej

gminy Boleslawiec na lata 2019-2032 ,kt6ry stanowi zatqcznik do protokolu.

Przewodniczqca Komisji- czy sq pytania do projektu uchwaty i zarzqdza

gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogto5nie.

Ll.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zarzqdzania poboru

podatku od nieruchomo6ci, rolnego, leSnego od os6b fizycznych w drodze

inkasa, okre6lenia inkasent6w i wysokoSci oplaty za inkaso.

Inspektor ds. Rady Gminy informuje ,2e zmiana musi nastqpii w zwiqzku ze

zmianq sottys6w, kt6rzy sq inkasentami podatku. Wysoko5i inkasa pozostaje

bez zmian.
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TreSi uchwafy radni otrzymali, kt6ra stanowi zatqcznik do protokolu.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za wydaniem pozytywnej opinii i zarzqdza
gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogtoSnie.

12.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie oplaty targowej na

terenie gminy.

Przewodniczqca Komisji przystqpuje do wydania opinii i otwiera dyskusjq.

Inspektor informuje, 2e proponowana zmiana oplaty targowej jest
podyktowana zmianq softys6w,kt6rzy sq inkasentami tej oplaty . Dzienne

stawki optaty oraz wynagrodzenie dla inkasenta pozostajq bez zmian.

Przewodniczqca komisji zarzqdza glosowanie w wyniku kt6rego pozytywnie
jednogto6nie zaopiniowano proponowanq uchwalq.

13.Wydanie opinii na temat projektu uchwafy w sprawie zmiany uchwaly Nr

XXXV/I989/2018 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w przedszkolach i szkotach prowadzonych przez gminq.

Przewodniczqca komisji pyta czy sq uwagi do projektu uchwaly ,nastqpnie
O zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogio6nie.

Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zmiany statutu gminy

Boleslawiec.

Przewodniczqca komisji przystqpuje do zaopiniowania przedmiotowej uchwaly i

pyta czego dotyczq zmiany .

Inspektor ds. obslugi Rady Gminy informuje,2e nadz6r wojewody za

kwestionowat nastqpujqce paragrafy zapisu w statucie:

w 59 skre5la siq ust.4
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skreSlenie 5 23,5 44 w $ 52 ust.skreSlenie pkt 5 ;531 otrzymuje brzmienie:

uchwaty i interpelacje dorqcza siq niezwlocznie ,nie p6iniej ni2 5 dni od

za ko ri cze n ia sesji w6jtowi gminy

5 62 otrzymuje brzmienie : Komisja skarg, wniosk6w i petycji prowadzqc

postepowanie wyja6niajqce w sprawie skargi o kt6rej mowa w 5 6L ust.2

wystqpuje do w6jta gminy albo do wlaSciwego kierownika jednostki

organizacyjnej z wnioskiem o zajqcie stanowiska ,w terminie 14 dni.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za tym aby zaopiniowad zaproponowane

zmiany statutu przez nadz6r wojewody pozytywnie i zarz1dza glosowanie w

wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogtoSnie.

L4.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie przyjqcia Programu

opieki nad zwierzqtami bezdomnymi i zapobieganiu bezdomnoSci zwierzqt na

rok2O19.

Przewod niczqca Komisji przystqpuje do zaopiniowania programu i otwiera

dyskusjq.

Przewodniczqca komisji zarzqdza gtosowanie na podstawie kt6rego wydano

opiniq pozytywnq -jednogto6nie.

15.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci

diet dla soltvs6w .

Skarbnik Gminy informuje, 2e do tej pory bylo 80 zl za udzial w sesji teraz jest

propozycja Przewodniczqcego Rady aby soltysi mieli 5% podstawy najni2szego

wynagrodzenia.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za zmianq diet dla soltys6w izarzqdza

glosowanie w wyniku kt6rego zaproponowana zmiana diety dla softys6w za

udzial w sesji w jest pozytywna.
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l6.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na

zakup gruntu stanowiqcej dziafkq nr 416/2 polo2ona w Piaskach.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za wyraZeniem zgody na wykup gruntu

pod parking w Piaskach ze 6rodk6w Funduszu Soteckiego wsi Piaski,Kamionka .

W drodze gtosowania wydano opiniq pozytywnq jednogio5nie.

l.7.Wydanie opinii na temat projektu w sprawie harmonogramu pracy Rady

Gminv w Bolestawcu na rok 2019.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za przyjqciem otrzymanego

harmonogramu pracy Rady Gminy w Bolestawcu na rok 2019 proponujqc

jednoczeSnie ujqcie w planie informacji o odpadach komunalnych w tym Scieki

poprzez weryfikacjq deklaracji.

Przewodniczqcy Rady odpowiada,2e ten harmonogram powstal w oparciu o

przyjqte plany pracy komisji stalych Rady, ale proponowany temat komisja

mo2e wykonai w ramach swojego planu pracy na 2019 r. jako sprawy bie2qce.

W drodze glosowania harmonogram pracy Rady zostaf przyjqtyjednogtoSnie'

O l8.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy

finansowej powiatowi wieruszowskiemu z przeznaczeniem na remont

wyznaczonych odcink6w d169 powiatowych w obrqbie gminy.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za wydaniem opinii pozytywnej .

przewodniczqca komisji zarzqdza gfosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq

pozytywnq jednogtoSnie .
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l9.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zezwolenia na

sprzeda2 nieruchomo6ci polo2onej w Piaskach stanowiEcej wlasno6i Gminy
Boleslawiec.

W6jt Gminy informuje, 2e jest chqtny na zakup tej nieruchomoSci w zwiqzku z

tym projekt tej uchwaly.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za wyra2eniem zgody na zbycie

przedmiotowej nieruchomo5ci.

Radny Kofodziej prosi o przedstawienie mapy na kt6rej poto2ona jest

przedmiotowa dzialka.

W zwiqzku z brakiem mapy komisja nie zajqta stanowiska podejmie decyzjq na

sesji po przedlo2eniu mapy geodezyjnej.

20.Sprawy 162ne

Radny Kofodziej pyta czy drzewa przydzielone przez wojew6dztwo zostaty

dostarczone gminie.

W6jt odpowiada,2e dostarczono ale inne jak zam6wiono .Zamawiano tuje a

przywieziono magnolie. W Bolesfawcu sq posadzone.

Radny Maciejewski pyta o drogq w Mieleszynie do cmentarza ,kt6rej
planowana jest modernizacja.

W6jt odpowiada,2e projektant oglqdal drogq.Wykona projekt i bqdzie wniosek

o dofinasowanie.

Radny Kotodziej pyta czy my5limy o planie zagospodarowania przestrzennego

poniewa2 przedsiqbiorcy z Chr6Scina czekajq na ten plan bo chcq zaktad

rozbudowywai. W gminie nie mogq uzyska6 informacji.

W6jt odpowiada ,2e na razie jest studium.Nie ma podstaw prawnych 2eby

doptacai do planu czy studium przez osoby fizyczne .

Przewodniczqca Komisji pyta o zwolnieniach opfat za psa

W6jt odpowiada, 2e rolnik mo2e posiadai dwa psy i nie placi; za kolejne placi.

Natomiast nie rolnicy ptacq 10 zt od psa na rok.



a Przewodniczqca Komisji Pani Ewa Mak6wka stwierdziia wyczerpanie porzqdku

obrad i zamknqta posiedzenie.

Protokotowat

Bqben Zdzislawa
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Radna Ma6lanka Alina pyta czy moina postawii lampq ledowq na prywatny
teren albo dotoiyi.

Radny Kolodziej pyta czy kostka chodnikowa na PSOK-u jest rozdysponowana
bo jest wielu chqtnych.

W6jt - Nie jest rozdysponowana.

Radny kolodziej proponuje aby wykorzystaijq na utwardzenie terenu przy

oSrodku zdrowia.

2l.Zamkniqcie posiedzenia komisji

Przewodniczqcy Komisji

Ewa Mak6wka




